
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. november 30-

án 17.08 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásán. 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Színházterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc    alpolgármester 

Béni Norbert    képviselő  

Dombi Norbert   képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

  

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző 

   Tránszki László   környezetvédelmi és  

     településüzemeltetési ügyintéző

   

 

Nem volt jelen: Nagy Zsolt    képviselő 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

5/2011.(II.28.) önkormányzati rendelet 13.§ (4) bekezdésében foglaltak 

szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:     1 fő a lakosság részéről 

 

 

A jegyzőkönyvet Rózsás Tünde Tímea vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai közmeghallgatáson. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testületből 5 fő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az 

ülés határozatképes. Ismertetném a napirendet. Napirendi pont a környezeti állapotról szóló 

beszámoló, aminek előadója Tránszki László, a hivatal munkatársa. Ezután feltehetik 

kérdéseiket.  

 

Aki a közmeghallgatás javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota   

Előadó: Tránszki László környezetvédelmi és településüzemeltetési ügyintéző 
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N a p i r e n d   t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota   

(Pétfürdő Nagyközség 2020. évi környezeti állapotáról  

szóló beszámoló a jegyzőkönyv melléklete) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felkérem Tránszki Lászlót, a hivatal munkatársát, hogy Pétfürdő 

környezeti állapotáról szóló beszámolót ismertesse a jelenlévőkkel.  

 

Tránszki László ügyintéző: Köszöntöm a megjelenteket, különösen a hölgyeket. 

Tájékoztatja a lakosságot a Pétfürdő környezeti állapotáról. 

(A tájékoztató a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen! Ez volt a beszámoló. Környezeti állapottal 

kapcsolatban kérdés, vélemény?  

 

Pétfürdői lakos: Köszönjük a beszámolót. Elmondta a rongálásokat, kráokozásokat és az 

összegeket, amibe a károk elhárítása került. Ennek a megelőzésére milyen lehetőség van? 

Hogyan működik a kamera rendszer? Történt-e már tettenérés. Milyen büntetés történt? A zöld 

kukák megerősítésére van lehetőség? Meglököm és letörik az egész. Nem lehet valahogy 

megerősíteni, hogy ne kelljen ennyit költeni a kárelhárításra? Emlékszem, hogy a Hollós 

dombon is károsítás történt, pedig az egy történeti emlékhely. Kb. 600 kg súlyú térkövet, 

hulladékot hordtak fel, fákat törtek ki. Azt mondtad Polgármester Asszony, hogy kiküldöd a 

köztereseket és megvizsgálják. Szerintem még most is ott vannak a dolgok. A padot is 

kiemelték és eldobták. Szóltam a Lacinak, hogy történjen valami. Nem lehetne jobban 

rögzíteni? Azt várjuk, hogy végre történjen tettenérés. Sajnos nem működik jól a kamera 

rendszer. 

 

Horváth Éva polgármester: A hollós dombbal kapcsolatban sajnos most nem tudom hol 

tartunk.  A károkozás számunkra is megdöbbentő. Az is megdöbbentő számomra, hogy miért 

kell a kukákat leszerelni és a tóba dobni. Emlékszem, amikor a tó körüli parkosítást elvégeztük 

és felrakattam a kukákat. Minden voltam, csak becsületes nem. Sajnos pont az a képviselő nincs 

itt, aki szószólója volt. Azt mondta le kell szedni mindet, minek ennyi kuka. Sajnos most ott 

tartunk, hogy már alig van kuka. Vannak olyan lakosok, akik nyáron csónakázás közben ki 

tudják halászni a kukát, de sajnos nem tudunk minden szemeteskuka mellé kamerát állítani, 

nem tudjuk tetten érni az elkövetőt. Aki éppen elmegy arra, felháborodik, ha lát valamit, de 

nem mer szólni. Ha lát és szól, akkor pedig a nevét nem meri megadni. Nagyon nehéz. Oda-

vissza történet, de igazad van, én is fel vagyok háborodva. Engem is elkeserít, mindenkit 

elkeserít, de van egy jobb irány. Sokkal jobb, mint 10 évvel ezelőtt. Engem a szemét háborít 

fel. Nem annyira a rongálás, hanem inkább a szemetelés. Tökéletesen egyetértek veled, de 

sajnos pozitív választ egyelőre nem tudok neked adni, de dolgozunk rajta.  

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm. Említettem, hogy gyenge a kuka rögzítése. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem a kuka a hibás.  

 

Pétfürdői lakos: Akkor a kamera rendszer semmit nem derít ki? 
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Horváth Éva polgármester: Nem tud mindent befogni. Látja, hogy ment este valaki, akit nem 

lehet felismerni és akkor mi van? Találj ki valami okosat.  

 

Pétfürdői lakos: Ezek az emberek egy és ugyanazok lehetnek. 

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem nem. Nem tudom. Nem értem miért történik ez.  

 

Pétfürdői lakos: Társadalmi megbízatást teljesítek az Albert pihenőnél és láttam dolgokat. 

Tényleg úgy van, hogy nem akarom megnevezni a személyeket. Nevezzem meg azokat, akik 

ott kárt okoztak? Sokba került annak a kijavítása. Nem egyszerű.  

 

Horváth Éva polgármester: El kell jutni odáig, hogyha valaki lát valamit és őszintén mondja, 

akkor adja a nevét hozzá és nevezze meg az illetőt. Nem egyszerű, nagyon nem egyszerű. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az 5. fejezet foglalkozik a lakosság egészségi állapotával 

és ennek a 2. oldalán van egy táblázat, ami a születések számát és a halálozási adatokat mutatja. 

Azért találom érdekesnek, mert egy tendenciát fedezek fel benne. Az egyik oszlopban van a 

lány fiú, férfi, nő adatok. 2012-től 2021-ig mutatja az adatokat. A születések száma 2017-ig 

messze meghaladta a halálozások számát. 2018-ban valami történt, a trend megfordult. A 

születések száma 38, a halálozások száma 54. 2019-ben döntetlen és 2020-21 a halálozások 

száma messze meghaladja a születések számát. Az idén november 15-ig 27 kisbaba született és 

54 az elhalálozások száma. Összességében még mindig jó a mérleg köszönhetően az első 6 év 

pozitív mérlegének. Kedves fiatalok húzzatok bele, több kisbaba kell, öregek meg tartsatok ki.  

 

Horváth Éva polgármester: Pétfürdőn szerencsére nagyon sok az idős ember. Nagyon sokan 

nagyon idősek. Eljön az az idő, amikor ők is elmennek. Épp a héten találkoztam egy 90 éves 

nénivel és 93 éves bácsival. Ez hivatalból volt, de nem hivatalból is találkozom ilyen 

emberekkel, de sajnos eljár felettük az idő. A korfa nagyon jó volt eddig. Volt Pétfürdőnek egy 

nagyon jó korfája, de akkor is a felső régióban nagyon szép számmal voltak emberek. Pétfürdő 

lakossága alapvetően lecsökkent. 5200 fő fölött voltunk bőven, amikor a nagyközségi címet 

megpályáztuk. Már hosszú évek óta folyamatosan 5000 alatt vagyunk, 4800 körül. A település 

létszáma is lecsökkent, de egyetértek veled Alpolgármester Úr.  

 

Pétfürdői lakos: Ha már az egészségről van szó, Magyarországon a légszennyezés okozza a 

legnagyobb károsodást. Milyen törvényerejű rendelet van hatályban, s hogyan kívánja 

betartatni az önkormányzat? Pl. a kéményből erős füst száll fel, fekete füst. Józsi bácsi 

kéményéből. Ha valaki tudatosan nem megfelelően tüzel, nem megfelelő anyagot éget, mit lehet 

tenni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Erre a jegyzőnek, mint hatóságnak nincs hatásköre, ezt a 

környezetvédelmi hatóság, vagy a járási hivatal, vagy a VMKH, attól függ, hogy mekkora a 

környezetszennyezés, ők a két eljáró hatóság. Oda kell bejelenteni, ők tudnak jönni bemérni. 

Ha a légszennyezettség mértéke a büntetési kategóriába esik, akkor ők szabják ki a büntetést. 

Helyi szinten volt a légszennyezésre rendelet, az avar és kerti hulladék égetéséről, de a 

Képviselő-estület idén január elsejétől hatályon kívül helyezte. A pandémia alatt a jogszabályok 

lehetőséget adtak arra, hogy esetlegesen a hatályba nem léptetést megkísérelje a testület, de 

nem érkezett rá javaslat. Jelen pillanatban a településen avarégetést nem lehet végezni, ezzel is 

próbálva a légszennyezettséget csökkenteni. 
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Horváth Éva polgármester: Ha valamelyik kéménytől sűrű fekete füst száll fel, az nem a helyi 

környezetvédelemi hatóság dolga? Nem lehet helyben intézkedni? Ezen már vitatkoztunk. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Az konkrétan a Járási Hivatalé volt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azért biztos nem jönnek ki Veszprémből. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, Palotáról.  

 

Pétfürdői lakos: Megint az egyénnek kell bejelenteni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ebben is részben igazad van, de ha észleli a hivatal vagy a 

munkatárs, akkor ez automatikusan is megy, csak erről nem tud az állampolgár. Amiről mi nem 

tudunk, azt valakinek be kell jelenteni. 

 

Pétfürdői lakos: Krakkóban a hatóság drónokat küld fel és figyeli a szennyezőket. Az alapján 

megkeresik és fizet. 

 

Horváth Éva polgármester: Biztos van ilyen, lehet, hogy el is jutunk idáig, ezzel nem 

vitatkozom, de most per pillanat nincsenek drónjaink. 

 

Pétfürdői lakos: Az állampolgár hozzáállásán múlik az egész. Én nem szennyezem Pétfürdőt, 

tiszteletben tartok mindent és mindenkit. 

 

Horváth Éva polgármester: Állampolgárok vagyunk. Aki szennyez, akit zavar, aki bejelenti, 

mindenki állampolgár. Itt kéne egyezséget kötni, hogy ez működjön. 

 

Pétfürdői lakos: Az európai jog hosszútávon meg akarja szüntetni a szilárd tüzelést. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de azt mi már nem fogjuk megérni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 2035-ig akarják kiiktatni a szilárd égetést. Nincs az olyan 

messze, tartsatok ki.  

 

Pétfürdői lakos: Egészen más dolgot szeretnék kérni. A Hősök terei emlékműről van szó. Az 

eredeti állapot szerint, én is fényképen láttam csak, a tetején egy turulmadár volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Soha nem volt turul a tetején. Egy vörös csillag volt a tetején. 

 

Pétfürdői lakos: Egy turul volt a tetején, a kommunisták leszedték és vörös csillagot tettek fel 

rá. 56-ban leverték, de utána visszatették.  

 

Horváth Éva polgármester: 48-ban építették, de akkor turul maradat már nem tettek a tetejére. 

 

Pétfürdői lakos: Fényképen láttam, nézzetek utána. Ezek a madarak megvannak még 

Pétfürdőn. Egy péti ingatlanon láttam egyet és Várpalotán az egyik hulladékkosnál. 

 

Dombi Norbert képviselő: Arról készült a másolat, ami a hídon van. 
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Horváth Éva polgármester: Javaslod, hogy tegyünk turult a Hősök terei emlékmű tetejére. Én 

tudom, hogy 90-ben másodszor kik szedték le a vörös csillagot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Én meg sejtem. 

 

Horváth Éva polgármester: Én meg tudom, mert láttam. 

 

Pétfürdői lakos: Tránszki Lacinak szól. A Juhász Gyula utca jobb oldalának az erdővel 

érintkező részén az illegális hulladéklerakás megszüntetése meg megakadályozása iránti 

önkormányzati intézkedés hiányában, helyezzetek legalább táblákat ki. Akkor azt mondtad, 

hogy nem helyeztetsz ki, mert arra csak felfigyelnek. Ez az erdőszél Pétfürdő tüdeje, ne váljon 

hulladéklerakóvá. Én nem tudom mi az oka, hogy te Polgármester Asszony nem helyeztetsz ki 

táblát, e közben mit látok? Az iskola alatti kiskertek végén tábla kihelyezés történt. 

Elszállítottátok a hulladékot, el is van szállítva a hulladék és most kerítés is épült. 

 

Horváth Éva polgármester: Az nem a mi területünk, az tulajdonközösségé. Azt a területet a 

saját tulajdonának védelme érdekében rakták rendbe. 

 

Tránszki László: Ők vitték el a szemetet is. Azt a tulajdonosok csinálták. Nem az 

önkormányzat. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem is ott van kiskertem. A tulajdonosok csináltak 

mindent. 

 

Pétfürdői lakos: Nem pályázati úton? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, magánemberek csinálták, a saját pénzükből. Ilyen is van 

ám. 

 

Pétfürdői lakos: Arra kérlek meg benneteket, hogy legalább jöjjetek ki és nézzétek meg. 

Legyen egy bejárás és történjen valami. 

 

Horváth Éva polgármester: Engem annyira nem döbbentett meg a hulladéklerakás 

mennyissége ott, amikor jártam arra, de akkor nem jól néztem. Vettem és jegyeztem. 

 

Pétfürdői lakos: Nem tudom észrevették-e a képviselők, hogy mi történt a napelemes 

közvilágítással. 

 

Horváth Éva polgármester: Elfáradt, jövőre újítjuk fel. Az akkumulátorok elfáradtak. Éppen 

a múlt testületi ülésen volt erről döntés, hogy a Sugár úron a közvilágítás megújítása napirendre 

került. 

 

Pétfürdői lakos: A napelemes lámpafejeket tartó csövet két részből állította össze a gyártó. A 

lámpafejet tartó rövidebb rész fele rozsdás.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek felülvizsgálata a jövő év témája, erről döntés született. Ott 

nem a csővel van a gond, jövőre helyrehozzuk. Egy oszlopot, a 11-est ha megnézed, az már 

elkészült. A Sugár úti napelemes rendszer teljes cseréje napirenden lesz. Azt nézd meg 

megfelel-e neked, mert a többit is az alapján csináljuk meg. 
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Pétfürdői lakos: A gyártó hibája. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem a gyártó hibája. A technológia évről-évre fejlődik. Már 7éve 

csináltuk. Ez a 8. év, hogy ott van. 8 év alatt elfáradt. Döntött a testület, jövőre téma lesz. 

 

Pétfürdői lakos: A gyártó hibája, hogy nem megfelelően horganyozta le a csövet. És ha 

kilyukad és lefújja a szél?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem attól nem világít.  

 

Pétfürdői lakos: Ismeritek a tómeder hibát, amelynek során vízvesztés történik több mint 5 

éve. Ki tudja részletesen, hogy mi az oka? 

 

Horváth Éva polgármester: Tudjuk, hogy szökik a víz, erre is intézkedések törtétek, de még 

nem született meg rá a megoldás.  

 

Pétfürdői lakos: Egy újabb buzgár lett. Nem szeretnénk, ha milliókat áldoznátok rá. A 

hibaelhárítás még társadalmi munkával is történhetne. 

 

Horváth Éva polgármester: Ilyennél hagyjuk ki a társadalmi munkát. Sok ember, aki úgy érzi, 

hogy ért hozzá és összejön, abból nagyobb baj lesz mint, ami van. Nézettük szakemberrel és 

bízunk a döntésében, hogy megmondja mit kell tenni. Ide szakember kell.  

 

Pétfürdői lakos: Mi lesz az élményfürdővel? Hol tart? 

 

Horváth Éva polgármester: A tervek készen állnak. A Képviselő-testület még nincs kész rá. 

A pénz gyűlik, ígérvényünk van rá. Előbb-utóbb eljutunk odáig, hogy Pétfürdő a nevéhez 

méltóan megépítse a strandját. Ez az elmúlt másfél-két évben nem volt aktuális, de a tervek 

készen vannak. 

 

Pétfürdői lakos: Magam is lelátogattam Tapolcára, megnéztem a gépezetet. Bizony ott az 

Önkormányzatnak az éves üzemeltetési költséghez sokmilliót hozzá kell tenni. Tapolca és 

vonzáskörzete is odajár, de nem tudják gazdaságosan üzemeltetni. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ahhoz keményen hozzá kell tenni. Strandhoz, közösségi 

házhoz hozzá kell tenni, nem működnek önköltségesen. Vannak dolgok, amiket, ha akarunk, 

hogy jó legyen, akkor ahhoz hozzá kell tenni. Ezzel semmi gond nincs. Ez így van beállítva a 

költségvetésbe. Senki nem kérdezi meg, hogy a közösségi ház költségvetésébe miért ad 60 

millió forintot az önkormányzat, a sporttelep is hasonló, mert annak is működnie kell és nem 

tudják kitermelni a teljes költségüket. A gyerekétkeztetésre is beadunk egy csomó pénzt és nem 

termeli ki saját magát, a szülők nem tudnak annyit fizetni. Erre kell, hogy rendeljen az 

önkormányzat pénzt, ezért van értelme működtetni a települést. Ha jut még rá, akkor építünk, 

csinosítunk, fejlesztünk, a szemeteseket is a helyére rakjuk.  

 

Pétfürdői lakos: A sporttelepen járt Kontrát Károly a futókörrel és a közlekedési úttal 

kapcsolatban. Én, mint atléta sajnálattal vettem tudomásul, hogy tömegsport létesítményt 

készítettetek. Ez egy futókör. Egy olyan futókör, amit a tömegsportot végzők használnak. Mi 

lesz az atlétikával? Mi lesz, ha lesz? Milyen atlétikai pálya az, amit két helyen keresztez 

térköves átjáró? Azt alulról kell megerősíteni. 
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Horváth Éva polgármester: Óriási viták voltak a Képviselő-testületen belül és senki sem 

vitatta el a futópálya lehetőségének a biztosítását. 

 

Dombi Norbert képviselő: De én igen. 

 

Horváth Éva polgármester: Vita volt azon, hogy versenypályát építsünk vagy olyan pályát, 

amin futni lehet. Tulajdonképpen mire végül pályázni lehetett, ez a kétpályás futókör maradt. 

Ez sem volt olcsó, 22 millió forint volt. Ha rendes versenypályát csinálunk - ami a te álmod, de 

nincs atlétikai szakosztály és így senki nem fogja használni éveken keresztül - akkor ez a triplája 

lett volna, hogy minden előírásnak megfeleljen. Mi örültük annak, hogy ezt a futókört meg 

tudtuk csinálni, nyertünk rá pályázatot, hogy akik most futnak, azok tudják használni. Hogy mi 

lesz a jövőben az nem tudom, de most nincs atlétikai szakosztály, nincsenek versenyek. 

Kezdetben én is többpályás versenypálya párti voltam, bár én salakos, de ezt hozta a sors, ennek 

örülünk, mert ez legalább elkészült és lehet használni. Szervezd meg az atlétikai szakosztályt! 

 

Pétfürdői lakos: Itt fogunk edzeni? Felveszem rajta a szöges cipőmet? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, de már versenypályán sem futhatsz szöges cipőben. 

 

Pétfürdői lakos: Az atlétikai szakosztály ellehetetlenítéséről van szó. Ha most megalakulna, 

akkor mi lenne? 

 

Horváth Éva polgármester: Álljon fel a szakosztály és mutasson fel eredményeket! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Legyen súlylökés. Én örülök annak, hogy ez elkészült, 

elsősorban az amatőr sportot támogattam és nagyon örülök neki. Már 15 éve megszűnt az 

atlétikai szakosztály, ami nagyon komoly volt és nagyon komoly eredményeket ért el.  

 

Pétfürdői lakos: Kinek bántotta a szemét, hogy volt egy tároló létesítmény és távolugró 

létesítmény? Elszántották, megszüntették, nem kell. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem használta senki. 

 

Pétfürdői lakos: Hogyan használjunk valamit, amit nem lehet? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha valaki használta volna, akkor nyilván morgott volna, hogy 

miért szántottuk be? 

 

Pétfürdői lakos: 2012-ben magam újítottam fel egyedül és örömmel vette birtokba a Kolping 

testnevelő tanára és hozta le a gyerekeket testnevelés órán. Megszűnt. Még ő is hozatott oda 

homokot saját pénzből. Az elnökség hozzáállásán múlott az egész. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, a sporttelep az önkormányzat tulajdona. A PMTE, mint 

egyesület milyen költségvetésből tartson fenn egy olyan létesítményt, amire nincsen kapacitása 

és szakosztálya? Nincs, aki használja. Egy egyesület nem arra van, hogy valaki bejön és 

ugorjon. Ha szükség lesz rá, mert lesz olyan szakosztálya, akkor majd nyilván szóba fog kerülni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Részben igazat adok Győző bácsinak. Valamikor volt itt egy 

viszonylag nagy sportoló tömeg, akik használták ezeket a pályákat. Régen is lejártunk az 

iskolával, sajnos jelenleg nincs. Voltak pályázati lehetőségek, amiken részt vett a település. 
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Igazad van, hogy bizonyos elnökség nem megfelelően kezelte. Az önkormányzat háromszor 

adott rá pénzt, nem valósult meg. Próbáltunk mégis valami lehetőséget találni, fel lett újítva a 

füves pálya, amivel megszűnt az általad említett lehetőség. A jelenlegi testület, ha itt újra lenne, 

akármilyen szakosztály és jönne kéréssel, a lehetőségeihez képest mindent megadna, hogy 

tudjanak működni, de nincs ilyen jelen pillanatban. Érzem a fájdalmadat, de most nincs ilyen. 

Az aktív sportolók közül mindenkit támogatunk. A Futapétet, a taekwondosokat, mindent 

megadunk, amit csak tudunk. Ezt is mérlegre kell tenni és akkor hátha kicsit máshogy látod. 

 

Pétfürdői lakos: Az iskolai testnevelés… 

 

Horváth Éva polgármester: Az iskola ügyében mi nem vagyunk kompetensek. 

 

Pétfürdői lakos: Ide a gyerekeket le kell hozni, itt tudnak futni. 

 

Horváth Éva polgármester: Tudnak most is futni. Az iskolai testnevelés az iskola ügye, ne 

keverjük bele a sporttelep életébe. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Semmilyen szinten nem szólhatunk bele, a tankerület ügye.  

 

Pétfürdői lakos: Lejönnek ide és hol tudják a távolugrást gyakorolni? 

 

Horváth Éva polgármester: Hatalmas udvara van mind a két iskolának, mindent meg tudnak 

oldani. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ugrógödör van az iskolában. 

 

Horváth Éva polgármester: Megoldják, nem kell lejönniük a sportpályára. 

 

Pétfürdői lakos: Sajnálom nagyon, hogy megint egyedül vagyok az közmeghallgatáson. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen. További kérdés? Amennyiben nincs, akkor én 

tisztelettel megköszönöm a mai részvételt a közmeghallgatáson. Mindenkinek békés, kellemes 

estét kívánok. Köszönöm szépen. 

 

A közmeghallgatáson megjelentek részéről egyéb kérdés, észrevétel, javaslat nem 

hangzott el.  

 

Horváth Éva polgármester 18.15 perckor megköszönte a részvételt és bezárta a 

közmeghallgatást.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

           Horváth Éva sk.         Szabóné Czifra Melinda sk. 

  polgármester                                                           jegyző 

 


